

RAYMOND MURPHY MEMORIAL AWARD

AWARD DESCRIPTION:

The Raymond Murphy Memorial Award was established in 2017 in honour and memory of our past President, Executive Director, and friend Raymond Murphy of Rexton NB. Raymond was a man who loved his community deeply, and who devoted his whole life and his whole heart to public service. His legacy lives on in the lives he touched, the causes he advanced, and the community he made better through his efforts.

CRITERIA:

This award is presented annually to a member municipality volunteer, elected or non-elected, who has shown outstanding dedication to his or her services to their municipality.



TO MAKE A NOMINATION:

Kindly provide a one-page write-up detailing the nominee's qualifications and explaining why you believe they align with the specified criteria.

Please send your nomination to info@umnb.ca, using "UMNB 2026 Award Nomination" as the subject line.

**Deadline to submit a nomination is
August 26, 2026 by midnight.**

PRIX COMMÉMORATIF RAYMOND MURPHY

DESCRIPTION DU PRIX :

Le prix commémoratif Raymond Murphy a été créé en 2017 en l'honneur et à la mémoire de notre ancien président, directeur général et ami Raymond Murphy de Rexton NB. Raymond était un homme qui aimait profondément sa communauté et qui a consacré toute sa vie et tout son cœur au service public. Son héritage se perpétue dans les vies qu'il a touchées, les causes qu'il a défendues et la communauté qu'il a rendue meilleure grâce à ses efforts.

CRITÈRES :

Ce prix est décerné chaque année à un bénévole d'une municipalité membre, élu ou non, qui a fait preuve d'un dévouement exceptionnel dans le cadre des services qu'il a rendus à sa municipalité.



POUR PRÉSENTER UNE CANDIDATURE :

Veuillez fournir un texte d'une page détaillant les qualifications du candidat et expliquant pourquoi vous pensez qu'elles correspondent aux critères spécifiés.

Veuillez envoyer votre candidature à info@umnbc.ca, en indiquant "UMNB 2026 Award Nomination" comme objet.

**La date limite pour soumettre une nomination
est le 26 août 2026 à minuit.**